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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, , Marie Jauhiainen, 
Olle Norén, Kent Eriksson

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-11-29

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Marie Jauhiainen valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 8/2010. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.

§ 6 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes:
Nya sopkärlen – se informationsblad som utdelades till samtliga hushåll v 47.

§ 7 Ekonomi
Marie redogjorde för SFF:s ekonomi. Utfallet ligger i linje med budget. 
Styrelsen beslutade att kvartalsavgiften för 1:a kvartalet 2011 blir oförändrad.

§ 8 Övriga frågor
Vattenfall: Ulrika och Kent har träffar Vattenfall ang gränsdragning mm. Ytterligare information 
kommer.
Brandinfo: Rädda liv, rädda hem och Skydda ditt hem mot bränder har delas ut till samtliga 
hushåll.
Tömning av sopkärl: Ingen extra tömning kommer att ske i samband med jul/nyårs helgen. 
Tänk på att sortera efter de riktlinjer som finns.

§ 9 Nästa möte
Onsdagen den 12 januari 2011 kl 19.00 hos Britt-Marie

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika tackade för visat intresse, avslutade mötet och  önskade alla en God Jul och Ett Gott Nytt 
År. 

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Marie Jauhiainen


